







ADULT 成人

CHILD WITH BED 小孩加床

CHILD WITHOUT BED 小孩不加床

SGL SUPP 单人房差

条款与条件

- 01. 行程表所列出的航班资料,交通,行程,酒店住宿及膳食安排, 将可能因应不同的出发日期而有所变动,恕可能不及时通知。 若报名后行程有所变动,本社将另行个别通知。
- 02. 行程,膳食及住宿的先后次序,将以当地接待社和天气情况安排为准。
- 03. 本公司会根据团量来安排旅游巴士的大小,但若巴士行李舱放置空间不足时,若会遇上行李箱得放置在车厢内的可能,所以一人一座位为前提。
- 04. 基本上全程中文讲解为主。 若需要以其他语言讲解,务必在报名时提前通知本社。 本社将另作安排,但将以最终确认为准。
- 05. 团队出发前建议购买旅游保险以则安心。
- 06. 行程表附上的照片仅供参考。
- 07. 为确保消费者权益,详情请参阅单据背面之基本条规细节。
- 08. 行程最终将以英文版本为准。

TERMS & CONDITIONS

- 01. Flights, transportation, hotels, meals and itinerary stated in the brochure are subject to change without piror notice. Any changes after booking shall be advised accordingly.
- 02. The sequence of itinerary, meals and hotel arrangements are subject to the final confirmation by the local ground operator due to weather situation.
- 03. Tour buses are arranged based on group size. Every passenger is entitled to one seat each. Should there be extra seats remaining, it shall be reserved for the baggage storage.
- 04. Tour is conducted in Mandarin, unless otherwise stated.
- 05. Purchase of travel insurance is highly advisable.
- 06. The images shown in tour itinerary are only for indicative.
- 07. For other conditions, please refer to overleaf of your booking form for our standard terms and conditions.
- 08. The english version of itinerary shall prevail.

